
 

 

 
 
 
 

 

 

 

Verslag van de vergadering van 29 mei 2018 

 

De Milieuraad van 29 mei 2018 ging door in de vergaderzaal van Natuurpunt.  Aanwezig Flour Joke, 

Dirk Segers, Gerd Zonnenberg, Rik Hendrix, Jan Dierckx, Herman Schaerlaekens, Erik Verstraelen, 

Luc Swerts, Toon Jacobs, Gie Luyts, Hannes Anaf, Louis Michielsen, Petra Heylen, Karolien van de 

Vliet, Astrid Wittebolle, Cedric Heermanen Ann Bruyninckx 

 

Verontschuldigd: - 

 

 

Verslag 

 

 

1. Woonprojecten en groene publieke ruimten 

Hoe gaat de stad om met zijn groenen publieke ruimtes en maximaal behoud versus 

inbreidingen? Presentatie van Cedric Heerman en Astrid Wittebolle (bijlage niet meer 

beschikbaar volgens Cedric Heerman)  

 

Vragen: 

- Kunnen deze inbreidingsgebieden en hun voorwaarden niet in kaart worden gebracht?  

Bij een aanvraag wordt verder gekeken dan het inbreidingsgebied zelf. Men kan wensen 

hebben doch deze vaak niet hard maken.  

- Wat met de kwaliteit van het bestaande terrein naar het bomenbestand en de luwte die er 

heerst?  

Vooraf wordt samen met Ilse Langerwerf een inventarisatie gemaakt van het bomenbestand.  

- Wat met trage wegen, plekken voor ouderen, kinderen en hun beleving? 

 

Volgens Vlaanderen moet men in de stadsregio bijkomend 6000 (sociale) woningen voorzien. 

In de stadsregio is men het quotum goed aan het invullen doch we zijn er nog niet. Kwaliteit 

staat voorop. Grote projecten zijn minder dan 50% van wat er gebouwd wordt.  

Het gebouw van de toekomst is een flexibel gebouw in een evenwichtig ruimtelijk verhaal. De 

ruimte is schaars en niet alles heeft dezelfde potentie.  

De stad probeert in strategische projecten gronden aan te kopen. Hierdoor zitten ze mee aan de 

ontwerptafel ( bv. Niefhout ) en kan de stad de kwaliteit mee bepalen.  

We zitten echter in een vrije markt waar men verschillende factoren heeft. Wat kan er op plan, 

wat kan er financieel en wat wil de stad.  

 

2. Milieuprijs: 

Gaan we door op huidig stramien of moeten we het wijzigen?  

Continuïteit is belangrijk en met het huidig stramien zetten we een aantal verenigingen in de 

kijker. Voor de “nieuwe” milieuraad staat duurzaamheid voorop.  

 

Vergadering september 2017 – ontsluiting van het noorden.  

Vragen om vervolg op deze vergadering.  

Natuurpunt gaat brieven versturen aan het CBS.  

Landbouwvoertuigen en tientonners blijven gebruik maken van de Langvenstraat. De weg 

wordt kapot gereden en troep verdwijnt in de bermen.  

 

3. Ravels Kamp: 



 

 

Een gedeelte van de weg is omgeploegd en bezaaid met maïs. Hierdoor zijn de zandbijen weg. 

Wat is de bedoeling en hoe verder?  

Ter informatie: Stad Turnhout heeft een landmeter ingeschakeld om de buurtweg juist te 

bepalen.  

 

 

 

 

 

 

 

Ann Bruyninckx 

Milieuconsulent 

verslaggever  

 


